




Applicant's Name:

اسم مقدم الطلب :

Account No. :

رقم الحساب :

Dear Sir,  
I/we enclose herewith, the following post-dated cheques drawn in our favour, by the valued companies/clients against supplies of goods/services with the request to discount these cheques and after deducting your interest and commissions, credit the net proceeds into our current account with you.  
It is agreed that, you are fully competent to debit our account(s), with the full amounts of the returned unpaid cheques (returned under whatsoever reasons), without reference to us or may sue in the court without time limit against the drawers of the returned cheques and as well as me/us.  
We agree that the bank holds a full recourse and is competent to initiate criminal as well as civil/legal proceeding/recourses on the drawers of these cheques and or ourselves at any time its independent discretion.  
The authority given to you under this application stands irrevocable and we assume full responsibility/obligation to your bank in this respect.

تحية طيبة وبعد،  
أرفق/نرفق طيه الشيكات المؤجلة المذكورة التالية ، المسحوبة لصالحنا من قبل الشركات/العملاء الكرام مقابل توريدات السلع/الخدمات مع طلب خصم هذه الشيكات وبعد خصم الفوائد والعمولات، نودع صافي العائدات في حسابنا الجاري لديكم.  
أقر/نقر، أن البنك يتمتع بكامل الأهلية للخصم من حسابنا (حساباتنا)، كامل مبالغ الشيكات المرتجة الغير مدفوعة (المرتجة مهما كانت الأسباب)، دون الرجوع إلينا أو يجوز له رفع دعوى أمام المحكمة دون حد زمني ضد ساحبين الشيكات المرتجة و كذلك انا/نحن.  
أقر/نقر على أن البنك لديه حق الرجوع الكامل وهو مختص ببدء الإجراءات الجنائية والمدنية/القانونية/ضد ساحبين الشيكات المرتجة الغير مدفوعة و/أو ضد أنا/نحن في أي وقت حسب تقديره المستقل.  
إن السلطة الممنوحة للبنك بموجب هذا الطلب غير قابلة للإلغاء وأنا/نحن نتحمل المسؤولية/الالتزام الكامل تجاه البنك الذي تتعامل معه في هذا الصدد.

رقم الشيك Cheque No.	البنك المسحوب عليه Drawee Bank	إسم صاحب الشيك Name of Cheque's Drawer	تاريخ الإستحقاق Due Date	مبلغ الشيك Amount of Cheque
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
Authorized Signature and Stamp:			المخولون بالتوقيع و الختم:	المجموع Total

For Bank use only:

لاستخدام البنك فقط:

حد الخصم الشيكات Cheque discount limit	الحد المستعمل Utilized limit	نسبة الفائدة Interest Rate
QAR .....	QAR .....	.....
الطلب والشيكات المستلمة من قبل Application and Cheques received by	تم مراجعة الشيكات - قسم التسهيلات الائتمانية Cheques reviewed - Credit Facilities Dept.	معتمد من قبل المدير Authorized by Manager
التوقيع و التاريخ Date & Signature	التوقيع و التاريخ Date & Signature	التوقيع و التاريخ Date & Signature